

成品尺寸：55x180mm

无线双耳立体声耳机 V5.3 使用说明书	参数配置 真正无线连接 (TWS) 实现无线立体声，左右声道分离，HIFI高效。左右耳均具有完整蓝牙功能，可单独使用，也可以成对使用。 蓝牙版本:V5.3 蓝牙 profile: IFP V1.7;HSP V1.2;A2DP V1.3;AVRCP V1.6 RF 载波频率:2402MHz-2480MHz 充电电流:耳机 DC5V-40MA 充电盒 DC5V-300mA 电池容量:充电盒 300mAh, 耳机 50mAh 充电时间:耳机约 1h,充电盒约 2h 听歌时长:约 5h 蓝牙接收距离:≤15 米 (无障碍) 使用说明 1. 配对连接: 充电盒两端取出耳机，左右耳同时开机，两边耳机自动配对，并在手机蓝牙搜索处出现该蓝牙名称，点击连接	2.开机: 在充电仓充电时, 拿起自动开机配对回连 3.关机: 放充电仓充电自动关机 4.接听电话:左/右声道轻触 1 次 5.挂断电话:左/右声道轻触 1 次 6.拒听电话:左/右声道长按 2 秒 7.暂停播放歌曲:左/右声道轻触 1 次 8.音量加:右声道轻触 3 次(随主副机自动切换) 9.音量减:左声道轻触 3 次(随主副机自动切换) 10.上一曲:左声道轻触 2 次(随主副机自动切换) 11.下一曲:右声道轻触 2 次(随主副机自动切换) 12.召唤 Siri:左/右声道长按 1 秒 充电盒 1. 将耳机放进充电盒，耳机红灯常亮，充电盒数显屏亮，显示充电仓电量及左、右耳机显示；充满电后、耳机红灯灭 2. 给充电盒充电，显示屏亮，个位数闪烁，满电显示数字 OK 3. 充电盒低电时，显示 00，显示屏灭 (请注意务必使用5V1A的充电线对蓝牙耳机充电盒进行充电或使用购买产品时配送的充电线进行充电)	注意事项 1. 请勿暴力对待本产品，不要重物挤压，远离高温高湿环境。 2. 远离 WIFI 及路由器及其它高频发射设备，这样会影响本机的信号接收，造成声音的卡断及断连。 3. 请在有效环境 (10 米) 内使用本产品，并且蓝牙设备与耳机之间不要有实体阻挡 (例如墙体等)。 4. 产品长期不使用的話，(一个月內) 将耳机和底座进行充电。
WIRELESS BINAURAL STEREO HEADPHONES V5.3 INSTRUCTION MANUAL	Parameter Configuration True Wireless Connectivity (TWS) realizes wireless stereo sound with separate left and right channels for HIFI efficiency. Both left and right ears have full Bluetooth functionality and can be used individually or in pairs. Bluetooth version: V5.3 Bluetooth profile: IFP V1.7;HSP V1.2;A2DP V1.3. AVRCP V1.6 RF carrier frequency: 2402MHz-2480MHz Charging current: Headset DC5V-40MA Charging case DC5V-300mA Battery capacity: charging case 300mAh, headset 50mAh Charging time: earphones about 1h, charging case about 2h Listening time: about 5h Bluetooth reception distance: ≤ 15 meters (without obstacles) Instructions for use 1. Pairing connection: take out the headphones from both ends of the charging box, turn on the left and right ears at the same time, the two sides of the headphones will be paired automatically and the Bluetooth name will appear in the Bluetooth search of the cell phone, click to connect 2. Power on: when charging in the charging compartment, pick up and automatically power on the pairing back to the	connection 3. Shutdown: put the charging compartment charging automatic shutdown 4. Answer the phone: left/right channel touch 1 time. 5. Hang up: Left/right channel touch 1 time. 6. Refuse to answer the phone: left/right channel long press 2 seconds 7. Pause the song: left/right channel touch 1 time 8. Volume up: right channel touch 3 times (automatically switch with the main unit and vice versa) 9. Volume down: left channel touch 3 times (with the main unit and sub-machine automatic switching) 10. Previous song: left channel touch 2 times (with the main unit and sub-machine automatic switching) 11. Next song: Right channel touch 2 times (with the main unit and sub-machine automatic switching) 12. Call Siri: Long press on the left/right channel for 1 second. Charging Case 1. Put the headphones into the charging box, the red light of the headphones is always on, and the digital display screen of the charging box is on, showing the charging compartment power and the left and right headphone display; after fully charged, the red light of the headphones will go out. 2. Charge the charging box, the display is bright, the digits	flashing, full power display numbers OK 3. When the charging box is low, the display shows 00 and the display goes out (Please note that be sure to use 5V1A charging cable to charge the Bluetooth headset charging box or use the charging cable delivered when you buy the product to charge) Caveat 1. Please do not treat this product with violence, do not squeeze it with heavy objects, and keep it away from high temperature and high humidity environment. 2. Stay away from WiFi and routers and other high-frequency transmitting devices, which will affect the signal reception of the machine, resulting in sound jamming and disconnection. 3. Please use this product within the effective environment (10 meters), and there should be no physical obstruction between the Bluetooth device and the headset (e.g. wall, etc.). 4. If the product is not used for a long time, (within one month) the headset and base for charging.

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.